
Wordt deze nieuwsbrief niet goed weergeven? Klik dan hier voor de online versie 

 
Voorwoord  
De kracht van Overijssel 

 

Deze tijd vergt veel van politici. Dat is mooi 
zult u zeggen; we zijn er immers voor u. 
Klopt helemaal, maar we moeten ons 
bedenken en beseffen waar dat in zit. 
Volgens mij komt dat omdat de kiezer 
(terecht) steeds meer resultaat wil zien. 
Resultaat op het onderwerp wat voor u op 
dit moment van belang is. We hebben naar het idee van 
mensen dingen niet daadkrachtig genoeg opgepakt, niet 
altijd goede keuzes gemaakt, te weinig gehoor gegeven aan 
ongenoegen. Als volkspartij willen wij hier inhoud aan geven. 
Wij zien daarbij ook het bredere belang en willen samen met 
u resultaat boeken. Afgelopen week zijn we als Staten aan 
het werk gegaan in de eerste commissievergadering. Over 
onze inbreng leest u meer in deze nieuwsbrief. Elkaar 
ontmoeten is ook mogelijk. Komt u bijvoorbeeld naar onze 
Algemene Ledenvergadering komende maandag. Een goed 
moment om elkaar te spreken over onze politieke ambities 
voor de komende tijd. Maandag 23 mei is de stemming voor 
de Eerste Kamerleden. Precies om 3 uur stemmen alle 
Statenleden in Nederland met het rode potlood. We weten 
met elkaar dat een meerderheid van de huidige coalitie ons 
ook in Overijssel zal helpen. De uitslag is en blijft spannend.  
 
Martin Reesink  

 

Steun aan de Overijsselse bouwsector 
 

Bij de behandeling van het Jaarverslag 
2010 tijdens de Statencommissiedag van 
11 mei jl. heeft de CDA-Statenfractie 
aandacht gevraagd voor de economische 
situatie in de bouwsector. In het 
Jaarverslag 2010 wordt geconstateerd dat 
in de Overijsselse economie de bouwsector 
vooral de gevolgen van de recessie ondervindt, maar ook de 
gerelateerde industrietakken, zoals hout-, bouwmaterialen, 
de meubelindustrie en de aan de bouw gerelateerde 
zakelijke dienstverlening, zoals architecten en 
ingenieursbureaus. In de afgelopen periode werden via het 
provinciale recessiepakket diverse maatregelen genomen en 
investeringen uitgevoerd. lees verder 
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Evaluatie reconstructie 
 

Afgelopen woensdag hebben de Staten 
met elkaar een discussie gevoerd naar 
aanleiding van het rapport 'Een kwalitatieve 
evaluatie van het reconstructiebeleid in 
Overijssel'. Dit rapport geeft een beeld of 
de gestelde doelen worden behaald, zodat 
we eventueel kunnen bijsturen in de 
resterende reconstructieperiode. Uit het rapport blijk dat het 
reconstructiebeleid succesvol is geweest. lees verder 

 

Bodemsanering 
 

De Rekenkamer heeft een onderzoek 
gedaan naar de bodemsanering in de 
provincie Overijssel. De belangrijkste vraag 
hierbij is of alle humane spoedlocaties 
(verontreinigde locaties waar sprake is van 
risico's voor de volksgezondheid.) voor 
2015 bekend zijn en of deze ook allemaal 
voor 2015 kunnen worden gesaneerd. Het antwoord was 
niet in het rapport van de Rekenkamer terug te vinden, maar 
werd in de commissievergadering van 11 mei gegeven door 
gedeputeerde Ineke Steinmetz. Alles is in kaart gebracht en 
er is voldoende geld beschikbaar. Dit geruststellende 
antwoord stemt de commissie, maar zeker ook de bewoners 
van Overijssel, tevreden.  
Klik hier voor een link naar het rapport.  
Henk Meulink  

 

Voorstellen Statenfractie: Martin Reesink 
 

De komende tijd zal de Statenfractie 
worden voorgesteld in de nieuwsbrief. 
Allereerst is het woord aan Martin Reesink, 
fractievoorzitter.  
 
Martin Reesink komt uit Borne, waar hij 
woont met zijn vrouw en drie kinderen. Het 
gezin sport veel.Martin is in Borne voor het CDA 17 jaar 
fractievoorzitter geweest. Hij is in 2007 in de Staten 
gekomen, waar hij zich als secretaris en vanaf 2010 als 
fractievoorzitter heeft ingezet. In de periode 2007-2011 was 
hij woordvoerder in de commissie Ruimte, Water en 
Duurzaamheid voor de omgevingsvisie, gebiedsontwikkeling 
Vliegveld Twente (de groenste luchthaven van Europa), 
prestatieafspraken over en stimulering van woningbouw en 
voor leefbaarheid steden en platteland.  
Ook in de nieuwe fractie is Martin gekozen als 
fractievoorzitter. Er zijn binnen de fractie 
duowoordvoerderschappen samengesteld, waarbij Martin 
woordvoerder is voor Kwaliteit openbaar bestuur en tweede 



woordvoerder Financiën. Hij neemt de gebiedsontwikkeling 
Innovatiedriehoek voor zijn rekening en Europa/Euregio. Elk 
Statenlid onderhoudt contacten met de Overijsselse 
gemeenten, voor Martin zijn dat Borne en Hengelo. 
Daarnaast zorgt Martin als fractievoorzitter voor een open 
lijn naar het algemeen bestuur en de contacten met Tweede 
en Eerste Kamerleden.  
 
“Het is essentieel is dat er goede, zorgvuldige afwegingen 
worden gedaan in het belang van burgers, gemeenten, 
organisaties en het bedrijfsleven” geeft Martin Reesink aan, 
“daarom zet ik me samen met het CDA in voor leefbaarheid 
en goed wonen en werken”.  
Op de website kunt u de contactgegevens van Martin 
raadplegen. 

 

Agenda 
 

Algemene Ledenvergadering CDA Overijssel  
Op maandag 16 mei organiseert het bestuur van het CDA 
Overijssel een algemene vergadering om 19.30 uur in het 
Hervormd Centrum in Nijverdal. Klik hier voor de 
onderwerpen en de vergaderstukken.  
 
Holtense Dag De Holtense Dag vindt dit jaar plaats op 
zaterdag 12 november. De commissie is al druk met de 
voorbereidingen, maar kan vast melden dat Ruth Peetoom 
te gast is.  
 
Statenweekend Vrijdag 20 en zaterdag 21 mei hebben alle 
Overijsselse Statenleden een Statenweekend, waarin ze 
nader kennis kunnen maken met het Statenwerk en 
onderling.  
 
Provinciale Statenvergadering Maandag 23 mei vindt 
vanaf 14:45 uur de Provinciale Statenvergadering plaats. 
Om 15:00 worden de leden van de Eerste Kamer gekozen. 
Vervolgens wordt VVD-Gedeputeerde de heer G.J. Kok 
benoemd. Hamerstukken vanuit GS zijn Benoeming leden 
AB/DB/GR Regionaal Bedrijventerrein Twente, de ontwerp 
begroting van Area Development Twente (ADT). 
Bespreekstuk is het Jaarverslag 2010. Hamerstukken vanuit 
het Presidium zijn het Statenvoorstel n.a.v. Rapport 
Rekenkamer Oost Nederland ´Saneren is vooruitzien, een 
onderzoek naar bodemsanering’ en Herbenoeming 2 
externe voorzitters voor de Hoor- en adviescommissie.  

 

 

 

 
U ontvangt deze nieuwsbrief omdat u lid bent van het CDA of in het verleden heeft aangegeven  

onze nieuwsbrief te willen ontvangen. U kunt u altijd afmelden voor de nieuwsbrief. 
 

 


